
TEMMUZ AYI 
FAALİYETLERİ VE  

HABERLERİ 

2019-TEMMUZ-BÜLTEN 



DERECİK’DE AÇILAN DERECİK MATBAASI 
AÇILIŞ TÖRENİNE KATILDIK 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ve Meclis Üyemiz Kadir Kaçar, Derecik Matbaası açılış 
törenine katıldılar. Açılış töreni ardından Başkanımız yeni iş yerinin hayırlı olması temennisinde bulundu.  



DERECİK KAYMAKAMINI MAKAMINDA 
ZİYARET ETTİK 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız İbrahim Akın, Meclis 
Üyemiz Kadir Kaçar ve beraberlerindeki heyet ile Derecik kaymakamı Sn. İdris Arslan’ı makamında ziyaret 
ettiler. Ziyarette Derecik Kaymakamına yeni görevinde başarılar dilediler. 



DERECİK BELEDİYE BAŞKANINI 
MAKAMINDA ZİYARET ETTİK 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman 
Pınar ,Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız 
İbrahim Akın ve Meclis Üyemiz Kadir 
Kaçar, Derecik Belediye Başkanı Sn. Ekrem 
Çetinkaya’yı makamında ziyaret ettiler. 



DERECİK İLÇESİNDE AK PARTİ HAKKARİ 
MİLLETVEKİLİNİ ZİYARET ETTİK 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız İbrahim Akın ve 
Meclis Üyemiz Kadir Kaçar, Derecik ilçesinde Hakkâri Milletvekili Sn. Husret Dinç’i ziyaret ettiler. Sn. Husret 
Dinç’e, Yüksekova’daki sorunları ileten Başkanımız, Derecik Gümrük Kapısının yakın zaman da faaliyete 
geçeceğine dair söz aldıklarını iletti. 



ŞEMDİNLİ BELEDİYE BAŞKANINI 
MAKAMINDA ZİYARET ETTİK 

Yönetim Kurulu Başkanımız 
Abdurrahman Pınar, Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcımız İbrahim Akın ve 
Meclis Üyemiz Kadir Kaçar, Şemdinli 
Belediye Başkanı Sn. Tahir Saklı’yı 
makamında ziyaret ettiler. Görevinde 
başarı temennilerini ilettiler. 



ODAMIZDA YAPILAN GİRİŞİMCİLİK EĞİTİMLERİNDE BELGELERİNİ 
ALAN ESKİ HÜKÜMLÜLER İŞ-KUR’A PROJELERİNİ SUNDU 

Odamızda yapılan Girişimcilik Eğitimlerinde belge alan eski hükümlüler projelerini İş-Kur’a sundu. Proje ön 
değerlendirmesi için İş-kur uzmanları odamızın toplantı salonunda proje ön değerlendirmelerini 
gerçekleştirdi. Odamız sosyal sorumluluk faaliyetlerinin öncüsü olmaya devam edecektir. 



Elit Mydr Grand Otelini Ziyaret Ettik 

Meclis Başkanımız İzzettin Metin ve Meclis Başkan Yardımcımız Şakir Tekçi, Elit Mydr Grand Otelini ve 
yetkilisi Sn. Taner Baskın'ı ziyaret ettiler. İlcemize böyle bir eseri kazandırdıkları için teşekkür edip 
başarılarının devamını dilediler. 



İLÇEMİZDE ASANSÖR DENETİMİ ÖNCESİ BİLGİLENDİRME 
TOPLANTISI 

Yeni Asansör Yönetmeliğine göre İlçemizde önümüzdeki günlerde yapılacak olan asansör denetimi öncesinde denetimin 
kapsamı, sonucu ve çıkacak uygunsuzluk kararına istinaden; muayene kuruluşlarına, bina yöneticilerine ve kurum / 
kuruluşlara uygulanacak idari ceza ve işlemler hakkında 09.07.2019 (Salı) tarihinde saat 14:00' da Hakkari Valiliği konferans  

salonunda bilgilendirme toplantısı yapılacaktır. İlgili üyelerimize önemle duyurulur.  



10 TEMMUZ DÜNYA AVUKATLAR GÜNÜ 

Hukuku üstün kılmak için 
savaşan hak ve adaletten 
yana olan hukukçuların 
Dünya Hukuk Günü kutlu 
olsun.  

#dünyahukukgünü 



DESTAN YÜREKLE YAZILDI... 

Demokrasimize, vatanımıza sahip çıkan Yüce Milletimize teşekkür ederiz. 

Şehitlerimizi rahmetle, gazilerimizi minnetle anıyoruz. 

#15temmuzdestanı 



ÜYELERİMİZİ ZİYARET ETTİK 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ve Meclis Başkanımız İzzettin Metin 
Üyelerimizi ziyaret ettiler. 



15 Temmuz Hain Darbe Girişiminin 3. Yıl dönümünde; 
Unutmadık, Unutturmayacağız 

15 Temmuz Hain Darbe Girişiminin 3. Yıl dönümünde; Unutmadık, Unutturmayacağız 



Çalışmalarımız Sonucu Yüksekova Gümrük Müdürlüğü 
A Kategorisine Alındı 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
(TOBB), Genel Kurulunda Sosyal 
Sorumluluk alanında birincilik aldığımız 
projemizin ödül töreninde Yönetim 
Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, 
bizzat Cumhurbaşkanımız Sn Recep 
Tayyip Erdoğan'a Yüksekova Gümrük 
Kapısı sorununu iletmişti. 
Sn.Cumhurbaşkanımızın direktifi ile 
Yönetim Kurulu Başkanımız 
Abdurrahman Pınar ile ilgilenen 
Bakanlarımız İletmek isteğimiz Gümrük 
Kapısının A Katagorisine alınması 
sorunu ile ivedilikle ilgilenmiş ve gerekli 
çalışmalar yapılmıştı. Tüm Çalışma ve 
çabalarımızın sonucu Yüksekova 
Gümrük Müdürlüğü A kategorisine 
alınmıştır. 

Şehrimize hayırlı olmasını temenni 
ederiz. Yüksekova Ticaret ve Sanayi 
Odası olarak üyelerimize hizmetlerimize 
hız kesmeden devam edeceğiz. 



TOBB Daire Başkanı ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi 
Odamızı Ziyaret Ettiler 

Çatı Kuruluşumuz TOBB Daire Başkanı Sn. Hasan Erbay, TOBB Yönetim Kurulu Üyesi, Malatya Ticaret ve 
Sanayi Odası Başkanı Sn. Oğuzhan Ata Sadıkoğlu ve Hakkari Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Sn.Servet 
Taş odamızı ziyaret ettiler. Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ve Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcımız Seracettin Keği heyeti karşıladılar. Ziyarette Bölgemiz ile ilgili istişarelerde bulundular. 

Ziyaretlerinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz 



Ticaret Bakanımız ve TOBB Başkanımız Yüksekova'da.. 

Ticaret Bakanımız Sn Ruhsar PEKCAN ve Birlik (TOBB) Başkanımız Sn.Rıfat Hisarcıkoğlu Odamızda 
yapılmak istenen Bölge İstişare toplantısına katılmak üzere Yüksekova'mıza geldiler. 

Heyeti Sn.Valimiz İdris AKBIYIK, Kaymakamımız Sn.Ramazan KENDÜZLER, Yönetim Kurulu Başkanımız 
Abdurrahman PINAR, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız İbrahim AKIN ve Meclis üyelerimiz Yüksekova 
Selahattin Eyyübi Havalimanında karşıladı. 



TİCARET BAKANIMIZ VE TOBB BAŞKANIMIZ ODAMIZI 
ZİYARET ETTİLER 

Ticaret Bakanımız Sn.Ruhsar PEKCAN, Birlik Başkanımız Sn.Rıfat HİSARCIKLIOĞLU,Odamızı ziyaret ettiler. 
Ziyarette Sn Valimiz İdris AKBIYIK ve Kaymakamımız Sn. Ramazan KENDÜZLER ve Ak Parti Milletvekili Sn 
Husret DİNÇ de eşlik ettiler. 

Sn.Ticaret Bakanımıza yürütmekte olduğumuz Ticaret Bakanlığına bağlı URGE projemiz hakkında bilgi 
verdik. 

Odamızdaki ziyaret sonrasında Sn.Bakanımıza ve Sn.Başkanımıza hediyelerini takdim ettik. Ziyaretlerinden 
dolayı Kendilerine teşekkür ederiz. 



ODAMIZDA YÜKSEKOVA SORUNLARI İSTİŞARE 
TOPLANTISI GERÇEKLEŞTİRDİK 

Ticaret Bakanımız Sn.Ruhsar PEKCAN, Birlik (TOBB) 
Başkanımız Sn.Rıfat HİSARCIKLIOĞLU, , Valimiz Sn. 
İdris AKBIYIK'ın katılımıyla Yüksekova Sorunları İstişare 

Toplantısı Gerçekleştirdik. 

Toplantıya ayrıca Kaymakamımız Sn Ramazan 
KENDÜZLER, AkParti Hakkari Milletvekili Sn.Husret DİNÇ 
ve Bölge Oda/Borsa Başkanlarıda katıldı. 

Toplantıda; Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman 
PINAR, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcılarımız İbrahim 
AKIN ve Seracettin KEĞİ, Meclis Başkanımız İzzettin 

METİN ve Meclis üyelerimiz hazır bulundular.  

Toplantıda Yönetim Kuırulu Başkanımız Abdurrahman 
PINAR açıklamasıyla Yüksekova'nın Gümrük Kapıları ve 
Organize Sanayi Bölgesi ile ilgili sorunlarımızı ve İthalat 
ve ihtacatımız ile ilgili bilgileri dile getirdi. Ardından Birlik 
Başkanımız, Bakanımız ve Valimiz konuşmalarını 

yaptıktan sonra Soru-Cevap şeklinde Yüksekova 
sorunlarını dinlediler. 

Bakanımız aldığı notlarla Yüksekova Sorunlarının 
takipçisi olacaklarını dile getirdiler.  

Odamız Girişimleri sonucu İlçemize gelen Sn.Bakanımıza 
ve Sn Birlik Başkanımız sonsuz teşekkür ederiz. 

Odamızın Üyelerine ve Yüksekova'mıza hizmetleri devam 

edecektir. 



24 TEMMUZ BASIN BAYRAMI 

Yerel ve Ulusal Basın Mensuplarımıza Çalışmalarında Başarılar Diler, 24 Temmuz Basın Bayramlarını Tebrik 
ederiz 



İkinci el Motorlu Kara Taşıt Ticareti Yetki Belgesi  

İkinci el Motorlu Kara Taşıt Ticareti Yetki Belgesi için son başvuru tarihi 13 Ağustos 2019'dur Başvurunuzu 
https://ietts.gtb.gov.tr adresinden yapabilirsiniz 



Başkan Müjgan Erdem ve Heyeti ile Kahvaltıda Buluştuk 

Dünya ve Anadolu Dernekleri Toplumsal Destekleme Federasyonu Başkanı Sn. Müjgan Erdem ve 
beraberindeki heyet Ankara Hakkari Gönül Köprüsü etkinliği kapsamında Yüksekova'ya geldiler. 
Yüksekova'ya gelen heyet ile Yönetim Kurulu Sayman Üyemiz Fatih Arsan öncülüğünde kahvaltıda bir 
araya geldik. 



EİT TSO TARAFINDAN DÜZENLENEN TOPLANTIYA KATILDIK 

Ekonomi İşbirliği Teşkilatı Ticaret Sanayi Odaları (EİT TSO) tarafından düzenlenen toplantıya Yönetim 
Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar katıldı. İstanbul’ da gerçekleştirilen toplantının 1.gününde Ticaretin 
önündeki engelleri kaldırmak, Gümrük geçişlerini hızlandırmak ve İpekyolu ticaret yolunun canlandırılması 
konuları yapılan istişare toplantısında görüşüldü. 


